
INTERPELLATIE BUSVERBINDING DE RONDE VENEN-UTRECHT

Utrecht, 30 april 2015

Als er niets verandert zal er geen directe busverbinding mogelijk zijn tussen de 
gemeente De Ronde Venen en Utrecht. De gemeente De Ronde Venen heeft, op 
basis van de toezegging van de gedeputeerde dat hij  - indien de behoefte van 
een rechtstreekse lijn wordt aangetoond – een directe lijn niet zal tegenhouden, 
actie ondernomen in de vorm van een behoefte-onderzoek. Bitter is dat het 
aangepaste Programma van Eisen een dergelijke verbinding toch onmogelijk 
maakt.

De volgende vragen zijn aan de orde:

1. Hoe verklaart u dat de gemeente De Ronde Venen meent op basis van een 
toezegging gedaan op 19 november jl. een effectief behoefte-onderzoek te 
kunnen doen, terwijl het aangepaste Programma van Eisen een directe 
busverbinding Ronde Venen – Utrecht onmogelijk maakt?

2. U heeft aan het ontwerp Programma van Eisen toegevoegd: “9. Breukelen. 
Utrecht (lijn 130) Afspraken tussen Provincie Utrecht en NS bepalen dat 
rechtstreekse bussen tussen enerzijds Breukelen (en de gemeente De 
Ronde Venen) en anderzijds Utrecht via de A2 niet zijn toegestaan”. Hoe 
luiden die afspraken exact en waar kunnen wij die afspraken inzien?

3. Onderkent u dat de gemeente De Ronde Venen terecht niet afhankelijk wil 
zijn van de vervoerder - die mogelijk uitbreiding van buurtbussen als 
concurrentie ziet – en daarom de mogelijkheid van een rechtstreekse 
verbinding nu in de concessie wil hebben opgenomen?

Bij voorbaat dank voor uw adequate beantwoording.

Met vriendelijke groet,

Ad Meijer, Fractie SP


